
 

REFERAT MALVIK ROTARY 3.5.22 

Til stede:  

Vi var 13 medlemmer  + 1 gjest ( Distrikts guvernør Thor Bertil Granum ) 

 

Åpning ved presidenten 

Presidenten ønsket velkommen. Spesielt velkommen til Thor Bertil . 

Lodd:  

Terje B vant loddtrekningen. Gratulerer 

 

3 min ved Gudmund 

Mai måned kan bli avgjørende for Europas fremtid. Krigen ligger over oss i alle media. Hvordan ser 

verden ut om 5-10 år?? Dette var tema til Gudmund i disse urolige tider 

Konklusjon for krigen i Ukraina er Russland ansvarlig for. Nato og verden er nok involvert spesielt 

siden det leveres våpen og utstyr. 

9 Mai er en stor dag for Russland – Putin har snakket om å erklære krig denne dagen ( vel det er vel 

krig allerede ) 

Sverige/Finland søker Nato medlemskap. I begge disse landene har det tidligere ikke vært aktuelt å 

være medlem, men ting snur fort. 

Finland har klart naboskapet med Russland på en god måte. 

70 % i Finland mener nå at det er på tide å søke medlemskap 

Sverige har en 80 år nøytralitet. 54 % ja til Nato. 

Takk til Gudmund for interessant 3 min. 

 

Ord for dagen ved Distrikts Guvernør Tor Bertil Granum 

Medlemsutvikling er det store tema i alle klubber og distrikter. 

I distrikt 2275 som er vårt eget distrikt har det vært en nedgang på 45 % i løpet de siste 10 år. 

I denne perioden er det lagt ned 21 klubber i distriktet. 



Hva skyldes dette? 

Dette er det spørsmålet man leter etter svar på. 

Diskusjonen gikk tett rund bordet. Setter opp noen punkter: 

- Ivar sendte ut en brannfakkel i forhold til medlemsutveksling.  

Rotary var yrkes basert. Skaffe kontakter. Nå er det mer dugnadsbasert. 

- Snittalderen øker for hvert år iom at det ikke kommer inn nye medlemmer som er yngre. 

- Yngre personer har det mye mer travelt i dag enn når dagens medlemmer var på samme 

alder. 

- Jan Henrik var inne på at de 10 første årene fra oppstart i 1977 var det enkelt å rekruttere. 

Etter dette har det stadig blitt vanskeligere. 

- Vi har møter hver uke. Kanskje det burde være hver 2. uke. Vi har ikke oppmøteplikt, men vi 

må skaffe mange flere foredragsholdere. Arbeidsmengden øker for mange komiteer. 

- Hva er ideel størrelse på en klubb. I Malvik har vi 23 medlemmer. Dette har vært stabilt over 

lang tid og ansees for mange i klubben som et riktig antall. Da kjenner man hverandre på et 

annet vis enn hvis man er for eksempel 100 medlemmer. 

- Det ble diskutert om vi skulle stille 11 juni på Midtsantangen hvor kommunen arrangerer 

kulturdagen, men også innspill av organisasjonen som ønsker å profilere seg med stands 

I Malvik Rotary klubb jobber vi med våre prosjekter samt samler inn penger som sendes til TRF. Dette 

er en god ordning. Vi støtter normalt sett ikke andre individuelle prosjekter. 

Mye ble tatt opp i diskusjonen og vi takker Thor Bertil for å lede oss gjennom diskusjonen. 
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       Erlend Risvoll   Sekretær 


